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صد سال پيش اگر كسي شمع مي خريد معمولا 80 درصد به منظور 
روشنايي از آن استفاده مي كرد، در صورتي كه امروزه شايد فقط 10 
درصد كساني كه شمع مي خرند از آن به جهت روشنايي استفاده 
مي  كنند. بايد دريابيم كه در طول زمان و به دليل تغيير شرايط، ممكن 

است اهداف انسان در مصرف يك كالاي واحد به كلي عوض شود .
 زماني هم در ساليان گذشته شير آب فقط وظيفه جهت دادن و باز 
و بسته كردن جريان آب را داشت و تنها توقع مصرف كننده از آن  
در همين چهار چوب  خلاصه مي شد. ولي اكنون خواسته هاي ما 
از يك شير آب  تغيير كرده ، يعني علاوه بر وظايف فوق يك شير 
بايد مقدار مصرف آب را كنترل كند و بهداشتي باشد . بله ،امروزه 

بهداشتي بودن شير يك وظيفه محوري است .
 اولين شيرهايي كه به دست انسان ساخته شد يا از چوب بود 
نداشت كه  ماده چيز خطرناكي وجود  اين دو  و در  از سفال  يا 
به آب افزوده شود. با پيشرفت صنعت به تدريج شيرها به وسيله 
ريخته گري فلزات ساخته  شد، چون استحصال انواع فلزات از معادن 
بسيار پر دردسر و گران قيمت بود، فلز استخراج شده بارها و بارها 
به عنوان قراضه در ريخته گري ها بازيافت مي شد.كساني كه سن 
و سالي دارند دوره گردهايي را به خاطر مي آورند كه در كوچه 
و خيابان فرياد مي زدند: «آهن ، چدن ، مس ، مفرغ مي خريم» 
انگيزه اين دوره گردها از خريد قراضه ها ذوب و استفاده مجدد اين 

فلزات در ريخته گري بود . 

رواج  نيز  ريخته گري شيرهاي آب  قراضه در صنعت  از  استفاده 
داشت و در حال حاضر نيز اين روند ادامه دارد. چون كنترل آلياژي 
كه با اين شيوه تهيه مي شود ،تقريبا  غير ممكن است، فلزات و شبه 
فلزات سرب ، آرسنيك و آنتيموني  نيز به راحتي به اين ملغمه  راه 
پيدا مي كند . شايد اين موضوع در مورد بعضي از صنايع اهميت 
نداشته باشد ،چندانكه در حال حاضر براي توليد چدن مصرف شده 
در لوله هاي فاضلاب از درصد بالاي قراضه  فلزات استفاده مي شود. 
اين مشكلي ايجاد نمي كند ،چون فلز يا شبه فلز خطر ناكي كه 
در آن است ،  به فاضلاب اضافه مي شود و نه به آب مصرفي قابل 
شرب. به تدريج علم ثابت كرد، ورود فلزات و شبه فلزات سنگين به 
بدن آثار مخربي در سلامت ايجاد مي كند، از آنجا  اهميت كنترل 
مواد تشكيل دهنده آلياژ مشخص شد و به اين دليل بود كه شير 
بصورت يك كالاي بهداشتي در حد مواد خوراكي يا پاك كننده ها 
و لوازم آرايشي و بهداشتي در آمد. اگر كسي غذاي مسموم  مصرف 
كند بلافاصله بيمار مي شود و يا اگر از لوازم بهداشتي و آرايشي 
غير سالم استفاده نمايد ،به سرعت عكس العمل پوستي نشان 
اثرات سمي يك شير آب خيلي دير  خواهد داد ولي متاسفانه 
آشكار مي شود  و احتياج به لابراتوار و متخصصان خبره دارد تا 
ثابت كنند بيماري پيش آمده مربوط به فلزات سمي بوده است . به 
دليل اينكه خطر پنهان است ،استانداردهاي كنترل توليد شيرهاي 
بهداشتي به سرعت و با سخت گيري لازم اعمال نمي شود . در 
حال حاضر بيش از 100 كارخانه توليد شير در كشور وجود دارد 
كه فقط نزديك به 20 كارخانه طبق استاندارد رسمي كالا توليد 
مي كنند ولي متاسفانه باقي 80 توليد كننده كه قادر به كنترل 
استاندارد نيستند،همچنان به توليد و فروش مشغولند. به شما 
توصيه مي كنيم مسئله بهداشتي بودن شيرهاي ساختمان را بدقت 
در نظر بگيريد و فقط از محصولاتي كه استاندارد هستند استفاده 
كنيد .بايد بدانيد مؤسسه استاندارد معمولا بالاترين حد قابل قبول 
حضور آلاينده ها در مواد اوليه را اعمال مى كند. چون نمى خواهد 
ما خوشحاليم تا به اطلاع  نمايد.  به صنايع فشار زيادى وارد 
برسانيم كه استاندارد مواد اوليه كارخانه KWC  در مورد 

آلودگي با سرب 10 برابر استاندارد رسمي است.   

كم آبي در آينده قاره هاي آسيا و آفريقا را تهديد مي كند 
مدير روابط عمومي شركت مهندسي آبفاي كشور گفت : پيش بيني ها 
نشان مي دهد ،جنگ هاي آينده جهان بر سر آب باشد و اين جنگ 

قاره هاي آسيا و آفريقا را بيشتر تهديد مي كند .
 وي ادامه داد : با توجه به اهميتي كه آب در سالهاي آينده براي 
كشورهاي جهان پيدا مي كند ، لازم است تا در مصارف آن تدبير 

بيشتري به خرج داده شود. 
«روابط عمومي آبفاي كشور»

فرهنگ صرفه جويي در مصرف آب بايد نهادينه شود 
مدير امور آب و فاضلاب شهر تفت گفت : فرهنگ صرفه جويي در 

مصرف آب بايد در بين شهروندان نهادينه شود . 
علي قادري نسب، فرهنگ سازي در مصرف آب را يك ضرورت 
دانست و افزود : اين امر محقق نمي شود، مگر با همكاري و همدلي 

مسئولين شهر. 
 وي گفت : صرف  جويي در مصرف آب از اهميت زيادي برخوردار 

شركت شيرهاي ساختماني KWC  چون به اهميت حضور در 
نمايشگاه ها، جهت برقراري ارتباط با مردم اعتقاد دارد ،  اين بار 
نيز در نمايشگاه بين المللي ساختمان تهران كه از 17 الي 20 
مرداد سال جاري در محل نمايشگاه بين المللي تهران برقرار بود  

شركت نمود.
 KWC در طي روزهاي برگزاري اين نمايشگاه به مدت چهار 
روز از ساعت 9 صبح تا 6 بعدازظهر ميزبان مديران دولتي مرتبط 

با صنعت آب و ساختمان ،  دست اندركاران صنعت 
ساختمان،  فروشندگان شيرهاي ساختماني و عموم 

مردم بود . 
نمايشگاه كه در فضايي تخصصي و صميمانه برگزار 
 . شد،  محفلي براي تبادل نظر و همدلي بيشتر بود 
غرفه KWC كه در مدخل سالن A 41   قرار داشت با 
طراحي زيبا و چشمگير و برخورداري از محل مناسب، 

بازديدكنندگان را به سوي خود جذب مى نمود. 
كه  بود  گونه اي  به   KWC غرفه  طراحي 
مانعي  هيچ  بدون  و  راحتي  به  بازديدكنندگان 
مي توانستند محصولات را از نزديك مشاهده ، لمس 
و  نظرات  دوستانه  محيطي  در  و  كنند  بررسي  و 

سئوالات خود را با مسئولين غرفه مطرح نمايند . 

هيچ  بدون  جويي  صرفه  با  مي توانند  تفت  شهر  مردم  و  است 
مشكلي بر خشكسالي غلبه كنند . 

 «شركت آبفاي تفت»

آب شرب شهروندان با هزينه هاي بالا تامين مي شود 
شرب  آب   : گفت  غربي  آذربايجان  آبفاي  شركت  مديرعامل 
شهروندان  با هزينه هاي بسيار بالا تامين مي شود ، لذا ضروري 
است شهروندان اين مايع مهم و حيات بخش را با مصارف غير 

ضروري هدر  ندهند . 
«شركت آبفاي آذربايجان غربي»

 
مصرف آب در هرمزگان 70 درصد بالاتر از متوسط مصرف 

آب است 
مهندس صادق پور مدير عامل روستايي استان هرمزگان گفت : 
متوسط مصرف آب در كل دنيا كمتر از 100 ليتر در شبانه روز 
براي هر فرد مي باشد ولي متاسفانه اين ميزان در استان ما به 
170 ليتر مي رسد .يعني چيزي حدود 70- 60 درصد بالاتر از 

متوسط مصرف دنيا . 
«شركت آب و فاضلاب روستايي هرمزگان» 

 علاوه بر تعدادي از آرشيتكتها ،طراحان داخلي و مديران دولتي 
آقاي دكتر علاء الدين بروجردي (رئيس كميسيون امنيت ملي) 
فلزات وزارت  آقاي مهندس وطن دوست (مدير كل صنايع  و 
صنايع و معادن) نيز از بازديدكنندگان غرفه KWC  بودند كه 
دقايقي با مدير عامل و مديران بخش هاي مختلف KWC  به 

گفتگو نشستند.
بقيه در صفحه آخر



KWC مصاحبه با مديرعامل شركت

- در شماره هاي گذشته ماهنامه KWC با چهار نفر ازنمايندگان 
محترم KWC به گفت و گو نشستيم كه ايشان علاوه بر مطالب 
صحبت  نيز    KWC شركت   با  مشكلاتشان  از  خود  خاص 
آقاي  با  ديديم  ،  بهتر  شماره  اين  در  همين جهت  به  كردند. 
احمد جليلي ( مدير عامل KWC  ) اين موارد را مطرح كنيم 
و با نظرات  ايشان كه نظر رسمي شركت KWC  است آشنا 

شويم . 
آقاي جليلي بعضي ازنماينده ها معتقد 
هستند قيمت شيرهاي KWC  گران 

است. 
مشابه  ازكالاهاي  كمي  فقط  ما  كالاي 
به  هم  .آن  است  تر  گران  داخلي  توليد 
است  مختلفي  كيفيت هاي  كنترل  دليل 
كه انجام مي دهيم مثلا تست بخار نمك 
است،  ساعت   200 آن  استاندار  آبكاري 
در حاليكه پاسخ تست KWC  تا 800 
استاندار  از  بيشتر  برابر   4 يعني  ساعت 
رايج مي باشد. يا اينكه ما براي جلوگيري 
محصولات  به  آرسنيك  و  سرب  ورود  از 
استفاده  و خالص  استاندارد  اوليه  مواد  از 
مي كنيم ويا اينكه كليه تراشكاري هايمان 
به وسيله دستگاه هاي مدرن CNC  انجام 
مي شود كه اين باعث جلوگيري از نشتي 
شير و كم صدا بودن آن مي شود. همينطور 
ما كارتريج را كه قلب شير است ، به صورت 
آماده ومستقيما از سوئيس وارد مي كنيم. 

به دلايل مذكور كمي شيرهاي توليد شده ما ،گرانتر است. ولي 
اگر بخواهيد كيفيت آن را با ديگر محصولات مقايسه كنيد ، با 
بهترين شيرهاي دنيا مطابقت دارد كه در اين صورت مي بينيد 
به نسبت شيرهاي وارداتي رده بالا بسيار ارزان است . علت آن نه 
به دليل پايين تر بودن كيفيت بلكه به دليل ارزانتر بودن  نيروي 

كار در ايران و نداشتن مخارج حمل و گمرك  است.  
همچنين براي اينكه به  مصرف كننده متوسط به بالا از نظر قيمت 
فشار وارد نشود، ما شيرهاي خود را در كلاس هاي متفاوت و 

قيمت هاي متنوع توليد مي كنيم . 
نماينده ها از اينكه شما بعضي اوقات به صورت مستقيم 

اقدام به فروش مي كنيد،گله داشتند.
شركت KWC  هرگز به دليل اهداف تجاري اقدام به فروش 
مستقيم نكرده است . اين نوع فروش ما معمولا به دو صورت 
و ساير  فاضلاب  و  ادارات آب  به  ، فروش  انجام مي شود يكي 
ارگانهاي كشوري مانند پادگانها ، مدارس ، مساجد ، كه اصولابه  
جهت فرهنگسازي است كه معمولا نه تنها سود آور نيست بلكه 

از آن متضرر هم مي شويم. 
فروش  چرخه  وارد  را  مصرف  كم  دوش  تازگي  به  مثال  بطور 
كرده ايم كه در ابتدا با فروش تعداد ي از آن به قيمت ارزان به 
نهادهاي دولتي ،  فرهنگ مصرف اين كالا را به وجود مي آوريم.

نمايندگي ها  به سمت  را  ،آن  از فراهم شدن بستر فروش  پس 
سوق مي دهيم چون نه وقت و نه انگيزه اين كار را داريم. همان 
كارى كه در مورد شيرهاي هوشمند اتوماتيك يا به قول معروف 
چشمي انجام شد . پس لطفا فرهنگ سازي را با فروش اشتباه 

نگيريد . 
نوع دوم مشتريانى هستند كه به دليل مشكلات اساسنامه اي و 
قانوني موظفند فقط از كارخانه توليد كننده خريد كنند كه در 
اين روش هر يك از نماينده هاي عزيز كه مشتري را پيدا كنند 

و او را  قانع به خريد از KWC نمايند ، مي توانند از درصد فروش 
برخوردار شوند  

تنوع  از  كه محصولات شما  بود  معتقد  نمايندگان  از  يكي 
كافي برخوردار نيست.

شير كالايي نيست كه زود به زود آن را تعويض كنند، يك شير با 
كيفيت خوب مانند KWC  كه در يك كارخانه سوئيس  طراحي 
شده ، قرار نيست خيلي زود از مد بيافتد. اين فرهنگ شير چيني 

است كه هر روز يك مدل به بازار مي آيد وخيلي زود هم ا ز مد 
نيز ما همه ساله حداقل دو مدل جديد  مي افتد. در حال حاضر 
از  اعلام مي كنيم كه هر يك  ارائه مي كنيم و همين جا  بازار  به 
نمايندگان مدلي  از KWC  سوئيس را پسنديد و تعهد فروش 
حداقل 1000 عدد آن رانمود ، ما بلافاصله آن مدل را وارد خط 

توليد خواهيم كرد .
برخي نمايندگان اعتقاد دارند تبليغات KWC  كافي نيست.

 البته بايد دانست كه هزينه كردن براي تبليغات تابع درآمد فروش 
است. بديهي است هر چه فروش ما بالاتر برود بودجه بيشتري را در 
اختيار بخش تبليغات قرار خواهيم داد . ضمن اينكه در حال حاضر 
تبليغات تلويزيوني  ما  حد اقل روزي شش بار از شبكه سراسري 
و  بعضي از شبكه هاي استاني پخش مي شود  و در تلويزيون هاي 
و  نيزآگهي پخش مي كنيم  بعضي شهرستان ها  و  تهران  شهري 
در آينده نيز با توجه به انگيزه و فعاليت نماينده در هر منطقه به 
تبليغات گسترده تري دست خواهيم زد . يكي ديگر از روش هاي 
تبليغ ما حضور در نمايشگاه ها است . انواع كاتالوگ و بروشور نيز 

براي محصولات چاپ شده كه در اختيار فروشندگان است . 
البته تا به حال بيشترتمركز  ما بر روي معرفي كالا به مشترياني 
و  آب  ادارات  مانند  دارند  موثري  نقش  فرهنگسازي  در  كه  بوده 
فاضلاب سراسر كشور و انبوه سازان .  به عنوان نمونه مي توان به 
شير هوشمند KWC  اشاره كرد كه با وجود گراني نسبي در حال 
حاضر نياز به مصرف آن در اجتماع به خوبي حس شده است و اين 

از دستاوردهاي تبليغات فرهنگي ما بوده . 
در حال حاضر نيز با توجه به مسئله كمبود آب تبليغات ما بيشتر 
كه  است  آب  كاهنده مصرف  وسائل  از  استفاده  روي  بر  متمركز 
KWC  انواع متنوع اين محصولات را توليد مي كند  اصول تبليغات 
ما به دو دسته تقسيم مي شود يكي تبليغات عمومي و سراسري  
و ديگري تبليغات منطقه اي. تبليغات سراسري  با توجه به درآمد 

از  بود ولي  بوده و خواهد  تبليغات در جريان  اهداف  و  شركت 
انگيزه فعاليت و  همين جا پيشنهاد مي كنيم هر نماينده اي كه 
پيشرفت كار در منطقه خود را دارد از ما بخواهد، ما با توجه به 
سقف فروش هر گونه همكاري و مشاوره در زمينه تبليغات را 

براي آنها انجام خواهيم داد.
ندارد  وجود  تضميني  چون  كه  گفت  نمايندگان  از  يكي 
تمديد    KWC با  نمايندگي شان  قرارداد  ساله  همه   كه 
را  شير  انواع  هستند  مجبور  شود، 

بفروشند. 
حق با آن نماينده است. از ابتدا به دليل 
مشكلات زيادي كه در زمينه فني و توليد 
داشتيم بخش فروش خود را به يك نماينده 
انحصاري واگذار كرده بوديم و به همين 
دليل ممكن است نا هماهنگي هايي بين 
تعداد  اكنون  نماينده هايي كه  و  كارخانه 
آمده  پيش  است  نفر   100 بر  بالغ  آنها 
باشد. براي حل مشكل از امسال فروش را 
به صورت متمركز در دست خود گرفته ايم 
و سعي مي كنيم  بتدريج مشكلات را با 
استراتژي  چون  كنيم.  حل  نمايندگي ها 
و  است  منطقه اي  فروش  بردن  بالا  ما 
معتقديم بهترين سرمايه  شركت نماينده 
خود  البته  است.  فروش  پر  و  قوي  هاي 
نماينده ها نيز بايد در جهت بهبود شرايط 
كه در نهايت  منجر به فروش بهتر گردد، 

كوشش كنند . 

يكي از نماينده ها معتقد بود فقط 20 الي 30  درصد عموم 
مردم مارك KWC  را مي شناسند . نظر شما چيست ؟ 

ببينيد، زماني ما راجع به كالايي مانند چيپس و آبميوه  صحبت 
مي كنيم، كه همه مردم با آن سر و كار دارند ولي در مورد شيرهاي 
ها،   آرشيتكت  شامل  اجتماع  از  كوچكي  بخش  فقط  بهداشتي 
سازندگان  ساختمان ،  ادارات دولتي مرتبط با ساختمان وآب، 
مخاطب ما هستند كه ما فكر مي كنيم در اين قشر لااقل 80 
درصد با نام KWC  آشنا هستند كه در آينده نيز اين رقم بايد  به 
100 ٪ برسد  . در حال حاضر نيز بر روي اين مسئله كار مي كنيم 
كه هر كسي كه مي خواهد خانه بخرد از سازنده بپرسد شيرهاي 

بهداشتي  آن ساختمان چه ماركي دارد. 
يكي از نماينده ها معتقد بود بايد براي فروشندگان به طور 
مرتب جلسه  كلاس ، سمينار بگذاريد تا آنها با نحوه صحيح  

فروش آشنا شوند. 
اين مشكل نيز باز مي گردد به مسئله  عدم تمركز فروش در 
سيستم  KWC  كه با اين روش جديد به زودي بر طرف خواهد 
شد. البته بايد بگوييم به طور مرتب در ساليان گذشته جلساتى  
برگزار شده است. ما مرتبا در نمايشگاه هاي منطقه اي و تهران 
شركت كرده ايم و در آنها به فروشندگان خود آموزش داده ايم. 
اكنون 5 ماه است كه ماهنامه ي  KWC  براي آشنا شدن همه 
فروشندگان و نمايندگان با مسائل فروش و اطلاعات لازم را چاپ 
مي كنيم ولي قبول داريم كه در اين مورد كم كاري شده است. 
ما مي دانيم كه هيچكس بهتر از نمايندگان و فروشندگان راه هاي 
خاص توسعه بازار را در محل خود تشخيص نمي دهند . از همين 
وسيله استفاده  كرده از همه فروشندگان عزيز مي خواهيم نظرات 
و اطلاعات و پيشنهادهاي خود را براي ما ارسال كنند چون به 

نظر ما اين يك رابطه دو طرفه است ، نه يك سويه .   

مديريت مصرف آبســخنى با مديــــران 
در دو شماره گذشته ماهنامه ،چهار اشتباه مديران كه اعمال 
آن باعث افت كيفيت مديريت مي شد را بيان كرديم كه عبارتند 
از 1- عدم مسئوليت پذيري 2 -  عدم موفقيت در ايجاد انگيزه 
پيشرفت كارمندان 3-گروه گرايي 4- اعمال مديريت يكسان بر 

افراد.           
در اين شماره به دليل تراكم مطالب تنها يك  اشتباه ديگر مديران 
را با هم بررسي مي كنيم . بديهي است بقيه موارد تا 13 مورد در 

شماره هاي آينده پي گيري خواهد شد .  
5- فراموش كردن اهميت سود 

خاصي  تحصيلي  و  كاري  سوابق  از  مي شود  مدير  كه  هركسي 
برخوردار است كه مي تواند انگيزه او را در مهم تر دانستن بخشي 
.مثلا مديري كه مدرك تحصيلي فني  افزون كند  ازوظايفش  
يا قبلا دركارخانه كار مي كرده است، مي تواند به توليد  دارد و 
بيش از بخش هاي ديگر بها دهد و يا مديري كه تحصيلات و 
سوابق شغلي او در قسمت اداري بوده، به مسائل كارمندان و امور 
اداري بيشتر توجه مي كند . مديري كه سوابقي در فروش داشته 
مي تواند معتقد باشد كه فروش اصل است و اگر فروش نباشد 
توليد بي فايده است و مديري كه سابقه اي در روابط عمومي و 
تبليغات داشته ،ترجيح مي دهد بيشتر وقت خود را صرف اين 
قسمت نمايد و معتقداست كه  اگر شركت تصوير خوبي در اذهان 

عمومي  نداشته باشد هيچ كس محصول آن را نمي خرد . 
هركدام از اين طرز تفكرها در جاي خود صحيح و معتبر است.  
مانند  دارد  عهده  به  را  مجموعه  يك  مديريت  كه  كسي  ولي 
ژانگلريستي است كه 5 توپ در دست دارد. چهار توپ سفيدرنگ 
به نام هاي   توليد ، امور اداري، فروش ، روابط عمومي و يك توپ 

قرمز رنگ بنام « سود » .
او در هر لحظه بايد با هر پنج توپ بازي كند و مواظب باشد كه 

آب به عنوان ارزشمندترين عطيه الهي و عامل تداوم حيات كليه 
موجودات زنده از ديرباز مورد توجه بشريت  بوده است . آب در 
اديان به عنوان بهترين پاك كننده، مقدس شمرده شده و  همه 
پيروان همه آيين ها از آلوده كردن آب برحذر گرديده اند و بخشي 

از احكام اديان،  به مسئله آب اختصاص دارد .  
در طول تاريخ مديريت مصرف آب هميشه مطرح بوده است.  چندان 
كه از  عهد باستان نوبت آب ، ميراب و حق آبه آنقدر اهميت داشته 
كه آثار آن را در لوح هاي باقي مانده از تخت جمشيد و اهرام مصر 

مي توان رويت كرد .  
به  آب  انتقال  و  استحصال   اهميت  نشيني  شهر  گسترش  با 
آب،  منابع  آلوده شدن   ، رفتن جمعيت  بالا   ، شد  افزون  شدت 
خشكسالي هاي دوره اي و افزايش نياز به دليل بالا رفتن اهميت 
بهداشت عمومي، روز به روز مديريت مصرف آب را  پر اهميت تر  
با توجه به مسئله كم آبي در ساليان اخير صرفه جويي و  نمود. 
ايجاد فرهنگ درست مصرف كردن آب به صورت يكي از دغدغه 

هاي اصلي هر مركز مديريت آب درآمده  .  
كشورهايي چون ايران كه با كمبود دائمي آب مواجه هستند براي 
زندگي سالم و بهداشتي چاره اي جز سازگاري دائمي با كم آبي 
ندارند . پس كاربري بهينه آب و مديريت بهره وري مصرف در 

كشور ما اهميتي دو چندان دارد .
يكي از كارها ي مؤثر جهت مقابله با كم آبي كاهش مصرف مي 
باشد. الگوي مصوب مصرف آب در استان تهران براي هر نفر 150 
ليتر در روز است ولي  بر اساس مطالعات انجام شده مقدار واقعي 

مصرف  به ازاء هر نفر 240 ليتر مي باشد . 
اين ميزان در مقايسه با ساير كشورها  نظير آلمان ، فرانسه ،  هلند 
، انگليس ، يونان و...  كه ميزان بارندگي در آنها نسبت به ايران 
به مراتب بيشتر است  و مشكل كم آبي نيز ندارند، بسيار بالا تر 

هيچ يك از توپ ها از دست او خارج نشود ولي بايد باور داشته 
باشد كه مراقبت از چهار توپ سفيد فقط به خاطر حفظ توپ 

قرمزرنگ است.   
را به سرعت به يك  آن چيزي كه مي تواند شركت هاي بزرگ 

خاطره تبديل كند ، عدم توجه به سود است. 
ممكن است  ما به دلايل و انگيزه هاي روشنفكرانه كلمه سود به 
نظرمان پسنديده نيايد و كلماتي مانند  سودجو و منفعت طلب 
به گوش ها زياد خوش آهنگ نباشد ، ولي واقعيت اين است كه 
راز بقاي يك مجموعه سودآوري آن است و بس. اصولا بزرگترين 
او است. اين  ارزيابي يك مدير ميزان سود دهي شركت  معيار 
و  المنفعه  عام  است كه حتي مؤسسات  مهم  تا جايي  موضوع 
غيرانتفاعي، كه بنظر مي آيد بايد از اهداف سود آوري به دور 
باشند ،  وقتي موفق مي شوند و با دوام باقي مي مانند كه ذهن 
مدير آنها ، پيش از هر چيز به سود فكركند. (البته با راه و روش 
خاص خود كه اكنون مورد بحث ما نيست) چون يك موسسه 
اگر  نيازمندان خدمت كند. پس  به  بتواند  تا  باشد  بايد  خيريه 
مي خواهد بماند بايد سودآور باشد. ما بسياري از موسسات خيريه 
دولتشان  سود،  به  ندادن  اهميت  دليل  به  كه  شناسيم  مي  را 

مستعجل بود 
حتي تحقيقات نيز كه به نظر اكثر برنامه ريزان فقط بايد براي 
آن هزينه كرد تا دست آوردهاي آن در خدمت انسان باشد و 
اصولا سود مادي براي آن متصور نيست ،كاملا وابسته به سود 
مؤسساتي  درون  از  دنيا  تحقيقي  فرآيندهاي  .بيشترين  است 
بيرون مي آيد كه مي توانند از نتيجه تحقيقات ، نه تنها هزينه ها 

را پرداخت كنند ، بلكه سودآور هم باشند.
وقتي ملكه « ايزابلا »جواهرات خود را گرو گذاشت تا هزينه هاي 
سفر: «كريستف كلمب » را بپردازد مطمئنا َ به فكر سود بود نه 

اثبات كروي بودن زمين . 
برگرفته از كتاب 13 اشتباه مديران
دابليو استيون بران

است واين به مديران آب يادآوري  مي كند  كه بايستي در جهت 
كاهش الگوي مصرف اقدام اساسي بنمايند .

،قيمت آن است.  اهرم ها در مديريت صرفه جويي آب  از   يكي 
قيمت گذاري آب در مملكت ما نه  بر اساس نگاه اقتصادي بلكه 
بر مبناي حداقل فشار بر مصرف كننده تعيين مي گردد. در اينجا  
و                   تصفيه    ، ،  استحصال  پمپاژ  هزينه هاي  از   اندكي  بخش  فقط 
پوشش  آب   قيمت  وسيله  به  توزيع  و  تعميرات   ، برداري  بهره 
مكانيزم سوبسيد  از  هزينه ها  باقي  تامين  براي  و  داده مي شود 
استفاده مي گردد  . به اين دليل جايگاه اقتصادي آب مانند حلقه 
مفقوي است كه در ذهن مصرف كننده گان جايگاه اصلي خود 
را پيدا نكرده است. اصلاح تعرفه ها و قيمت گذاري صحيح آب نه 
تنها راه حلي براي تامين  بخشي از هزينه هاي نوسازي و توسعه 
تاسيسات آب رساني مي باشد ، كه تاثير به سزايي در جلوگيري از 
هدر رفتن آب دارد ، بلكه  وسيله اي مناسب جهت فرهنگ سازي 

و تشويق موثر براي صرفه جويي مصرف كنندگان است . 
نرخ گذاري آب در اكثر كشورهاي جهان بر اساس قيمت واقعي 
تعيين مي گردد بطور مثال بهاي يك متر مكعب آب در آلمان و 
دانمارك 2/25  دلار و در هلند 1/30 دلار است . در ژاپن نيز 
يك متر مكعب  آب را به مبلغ  50 سنت  به مردم مي فروشند                      
ايران فقط 8 سنت  براي مصرف كننده در  بهاي آب  در حاليكه 

است. 
اگر مردم بدانند آبي كه به راحتي در اختيار آنان قرارداده مي شود، 
قيمت واقعي آن چقدر است و  با صرف چه سرمايه گذاري هاي 

كلاني به دست مي آيد ، همچنين با آگاهي آنها از محدوديت 
منابع آبي كشور ،شايد  بتوان اميدوار بود انگيزه صرفه جويي در 
مصرف آب با سهولت بيشتري در اذهان شكل پذيرد .آن وقت 
است كه استفاده از تكنولوژي نوين و وسائل كاهنده مصرف نيز 
يكي از راهكارهاي اساسي جهت كاهش الگوي مصرف خواهدشد 
و در اين صورت است كه تامين هزينه هاي تعويض وسايل پر 
مصرف با كم مصرف ، هم براي مسئولين و سياستگذاران مملكت 

و هم براي مصرف كننده توجيح مي شود.
 همان اتفاقي كه در ساليان گذشته براي جايگزين شدن لامپ 

كم مصرف تاحد زيادي انجام شد . 
،  با  آزمايشي كه در يك مجتمع مسكوني صورت گرفته  طي 
استفاده از وسايل و شيرهاي كاهنده ، بدون اينكه به بهداشت 
و آسايش مصرف كننده لطمه اي وارد شود ، مصرف به ميزان 
35 درصد كاهش يافته ،كه اين ميزان در صورت فراگير شدن، 
اهميت  . پس  بود  آبي خواهد  براي مشكل كم  پاسخي مهم  
دادن به استفاده از وسايل كاهنده  مصرف آب ، مي تواند يكي 

از اصلي ترين دغدغه هاي مديريت آب باشد. 
 با توجه به اينكه اين موضوع بسيار جديد است آموزش مديران 
آب در مورد نقش  استفاده از وسايل كاهنده مصرف و شيوه 
هاي ترغيب مردم به استفاده از آن  ومقدار آبي كه صرفه جويي 
مي شود بايد در دستور كار سازمان هاي آب سراسر كشور قرار 

گيرد. 
شركت KWC  چون در ساخت و سايل كاهنده مصرف آب 
پيش گام است و انواع مختلف اين محصولات را هم اكنون  در بازار 
دارد و اصولا هميشه مصرف بهينه آب در دستور كار شركت قراردارد. 
از شماره آينده ماهنامه اطلاعات و آگاهي هايي كه مي تواند براي 

مديران آب مفيد باشد انتشار خواهد داد . 

 KWC شير اتوماتيك
70 ٪ صرفه جويى در مصرف آب

 KWC دوش كم مصرف
50 ٪ صرفه جويى در مصرف آب

 KWC شير فشارى
60 ٪ صرفه جويى در مصرف آب



مديريت مصرف آبســخنى با مديــــران 
در دو شماره گذشته ماهنامه ،چهار اشتباه مديران كه اعمال 
آن باعث افت كيفيت مديريت مي شد را بيان كرديم كه عبارتند 
از 1- عدم مسئوليت پذيري 2 -  عدم موفقيت در ايجاد انگيزه 
پيشرفت كارمندان 3-گروه گرايي 4- اعمال مديريت يكسان بر 

افراد.           
در اين شماره به دليل تراكم مطالب تنها يك  اشتباه ديگر مديران 
را با هم بررسي مي كنيم . بديهي است بقيه موارد تا 13 مورد در 

شماره هاي آينده پي گيري خواهد شد .  
5- فراموش كردن اهميت سود 

خاصي  تحصيلي  و  كاري  سوابق  از  مي شود  مدير  كه  هركسي 
برخوردار است كه مي تواند انگيزه او را در مهم تر دانستن بخشي 
.مثلا مديري كه مدرك تحصيلي فني  افزون كند  ازوظايفش  
يا قبلا دركارخانه كار مي كرده است، مي تواند به توليد  دارد و 
بيش از بخش هاي ديگر بها دهد و يا مديري كه تحصيلات و 
سوابق شغلي او در قسمت اداري بوده، به مسائل كارمندان و امور 
اداري بيشتر توجه مي كند . مديري كه سوابقي در فروش داشته 
مي تواند معتقد باشد كه فروش اصل است و اگر فروش نباشد 
توليد بي فايده است و مديري كه سابقه اي در روابط عمومي و 
تبليغات داشته ،ترجيح مي دهد بيشتر وقت خود را صرف اين 
قسمت نمايد و معتقداست كه  اگر شركت تصوير خوبي در اذهان 

عمومي  نداشته باشد هيچ كس محصول آن را نمي خرد . 
هركدام از اين طرز تفكرها در جاي خود صحيح و معتبر است.  
مانند  دارد  عهده  به  را  مجموعه  يك  مديريت  كه  كسي  ولي 
ژانگلريستي است كه 5 توپ در دست دارد. چهار توپ سفيدرنگ 
به نام هاي   توليد ، امور اداري، فروش ، روابط عمومي و يك توپ 

قرمز رنگ بنام « سود » .
او در هر لحظه بايد با هر پنج توپ بازي كند و مواظب باشد كه 

آب به عنوان ارزشمندترين عطيه الهي و عامل تداوم حيات كليه 
موجودات زنده از ديرباز مورد توجه بشريت  بوده است . آب در 
اديان به عنوان بهترين پاك كننده، مقدس شمرده شده و  همه 
پيروان همه آيين ها از آلوده كردن آب برحذر گرديده اند و بخشي 

از احكام اديان،  به مسئله آب اختصاص دارد .  
در طول تاريخ مديريت مصرف آب هميشه مطرح بوده است.  چندان 
كه از  عهد باستان نوبت آب ، ميراب و حق آبه آنقدر اهميت داشته 
كه آثار آن را در لوح هاي باقي مانده از تخت جمشيد و اهرام مصر 

مي توان رويت كرد .  
به  آب  انتقال  و  استحصال   اهميت  نشيني  شهر  گسترش  با 
آب،  منابع  آلوده شدن   ، رفتن جمعيت  بالا   ، شد  افزون  شدت 
خشكسالي هاي دوره اي و افزايش نياز به دليل بالا رفتن اهميت 
بهداشت عمومي، روز به روز مديريت مصرف آب را  پر اهميت تر  
با توجه به مسئله كم آبي در ساليان اخير صرفه جويي و  نمود. 
ايجاد فرهنگ درست مصرف كردن آب به صورت يكي از دغدغه 

هاي اصلي هر مركز مديريت آب درآمده  .  
كشورهايي چون ايران كه با كمبود دائمي آب مواجه هستند براي 
زندگي سالم و بهداشتي چاره اي جز سازگاري دائمي با كم آبي 
ندارند . پس كاربري بهينه آب و مديريت بهره وري مصرف در 

كشور ما اهميتي دو چندان دارد .
يكي از كارها ي مؤثر جهت مقابله با كم آبي كاهش مصرف مي 
باشد. الگوي مصوب مصرف آب در استان تهران براي هر نفر 150 
ليتر در روز است ولي  بر اساس مطالعات انجام شده مقدار واقعي 

مصرف  به ازاء هر نفر 240 ليتر مي باشد . 
اين ميزان در مقايسه با ساير كشورها  نظير آلمان ، فرانسه ،  هلند 
، انگليس ، يونان و...  كه ميزان بارندگي در آنها نسبت به ايران 
به مراتب بيشتر است  و مشكل كم آبي نيز ندارند، بسيار بالا تر 

هيچ يك از توپ ها از دست او خارج نشود ولي بايد باور داشته 
باشد كه مراقبت از چهار توپ سفيد فقط به خاطر حفظ توپ 

قرمزرنگ است.   
را به سرعت به يك  آن چيزي كه مي تواند شركت هاي بزرگ 

خاطره تبديل كند ، عدم توجه به سود است. 
ممكن است  ما به دلايل و انگيزه هاي روشنفكرانه كلمه سود به 
نظرمان پسنديده نيايد و كلماتي مانند  سودجو و منفعت طلب 
به گوش ها زياد خوش آهنگ نباشد ، ولي واقعيت اين است كه 
راز بقاي يك مجموعه سودآوري آن است و بس. اصولا بزرگترين 
او است. اين  ارزيابي يك مدير ميزان سود دهي شركت  معيار 
و  المنفعه  عام  است كه حتي مؤسسات  مهم  تا جايي  موضوع 
غيرانتفاعي، كه بنظر مي آيد بايد از اهداف سود آوري به دور 
باشند ،  وقتي موفق مي شوند و با دوام باقي مي مانند كه ذهن 
مدير آنها ، پيش از هر چيز به سود فكركند. (البته با راه و روش 
خاص خود كه اكنون مورد بحث ما نيست) چون يك موسسه 
اگر  نيازمندان خدمت كند. پس  به  بتواند  تا  باشد  بايد  خيريه 
مي خواهد بماند بايد سودآور باشد. ما بسياري از موسسات خيريه 
دولتشان  سود،  به  ندادن  اهميت  دليل  به  كه  شناسيم  مي  را 

مستعجل بود 
حتي تحقيقات نيز كه به نظر اكثر برنامه ريزان فقط بايد براي 
آن هزينه كرد تا دست آوردهاي آن در خدمت انسان باشد و 
اصولا سود مادي براي آن متصور نيست ،كاملا وابسته به سود 
مؤسساتي  درون  از  دنيا  تحقيقي  فرآيندهاي  .بيشترين  است 
بيرون مي آيد كه مي توانند از نتيجه تحقيقات ، نه تنها هزينه ها 

را پرداخت كنند ، بلكه سودآور هم باشند.
وقتي ملكه « ايزابلا »جواهرات خود را گرو گذاشت تا هزينه هاي 
سفر: «كريستف كلمب » را بپردازد مطمئنا َ به فكر سود بود نه 

اثبات كروي بودن زمين . 
برگرفته از كتاب 13 اشتباه مديران
دابليو استيون بران

است واين به مديران آب يادآوري  مي كند  كه بايستي در جهت 
كاهش الگوي مصرف اقدام اساسي بنمايند .

،قيمت آن است.  اهرم ها در مديريت صرفه جويي آب  از   يكي 
قيمت گذاري آب در مملكت ما نه  بر اساس نگاه اقتصادي بلكه 
بر مبناي حداقل فشار بر مصرف كننده تعيين مي گردد. در اينجا  
و                   تصفيه    ، ،  استحصال  پمپاژ  هزينه هاي  از   اندكي  بخش  فقط 
پوشش  آب   قيمت  وسيله  به  توزيع  و  تعميرات   ، برداري  بهره 
مكانيزم سوبسيد  از  هزينه ها  باقي  تامين  براي  و  داده مي شود 
استفاده مي گردد  . به اين دليل جايگاه اقتصادي آب مانند حلقه 
مفقوي است كه در ذهن مصرف كننده گان جايگاه اصلي خود 
را پيدا نكرده است. اصلاح تعرفه ها و قيمت گذاري صحيح آب نه 
تنها راه حلي براي تامين  بخشي از هزينه هاي نوسازي و توسعه 
تاسيسات آب رساني مي باشد ، كه تاثير به سزايي در جلوگيري از 
هدر رفتن آب دارد ، بلكه  وسيله اي مناسب جهت فرهنگ سازي 

و تشويق موثر براي صرفه جويي مصرف كنندگان است . 
نرخ گذاري آب در اكثر كشورهاي جهان بر اساس قيمت واقعي 
تعيين مي گردد بطور مثال بهاي يك متر مكعب آب در آلمان و 
دانمارك 2/25  دلار و در هلند 1/30 دلار است . در ژاپن نيز 
يك متر مكعب  آب را به مبلغ  50 سنت  به مردم مي فروشند                      
ايران فقط 8 سنت  براي مصرف كننده در  بهاي آب  در حاليكه 

است. 
اگر مردم بدانند آبي كه به راحتي در اختيار آنان قرارداده مي شود، 
قيمت واقعي آن چقدر است و  با صرف چه سرمايه گذاري هاي 

كلاني به دست مي آيد ، همچنين با آگاهي آنها از محدوديت 
منابع آبي كشور ،شايد  بتوان اميدوار بود انگيزه صرفه جويي در 
مصرف آب با سهولت بيشتري در اذهان شكل پذيرد .آن وقت 
است كه استفاده از تكنولوژي نوين و وسائل كاهنده مصرف نيز 
يكي از راهكارهاي اساسي جهت كاهش الگوي مصرف خواهدشد 
و در اين صورت است كه تامين هزينه هاي تعويض وسايل پر 
مصرف با كم مصرف ، هم براي مسئولين و سياستگذاران مملكت 

و هم براي مصرف كننده توجيح مي شود.
 همان اتفاقي كه در ساليان گذشته براي جايگزين شدن لامپ 

كم مصرف تاحد زيادي انجام شد . 
،  با  آزمايشي كه در يك مجتمع مسكوني صورت گرفته  طي 
استفاده از وسايل و شيرهاي كاهنده ، بدون اينكه به بهداشت 
و آسايش مصرف كننده لطمه اي وارد شود ، مصرف به ميزان 
35 درصد كاهش يافته ،كه اين ميزان در صورت فراگير شدن، 
اهميت  . پس  بود  آبي خواهد  براي مشكل كم  پاسخي مهم  
دادن به استفاده از وسايل كاهنده  مصرف آب ، مي تواند يكي 

از اصلي ترين دغدغه هاي مديريت آب باشد. 
 با توجه به اينكه اين موضوع بسيار جديد است آموزش مديران 
آب در مورد نقش  استفاده از وسايل كاهنده مصرف و شيوه 
هاي ترغيب مردم به استفاده از آن  ومقدار آبي كه صرفه جويي 
مي شود بايد در دستور كار سازمان هاي آب سراسر كشور قرار 

گيرد. 
شركت KWC  چون در ساخت و سايل كاهنده مصرف آب 
پيش گام است و انواع مختلف اين محصولات را هم اكنون  در بازار 
دارد و اصولا هميشه مصرف بهينه آب در دستور كار شركت قراردارد. 
از شماره آينده ماهنامه اطلاعات و آگاهي هايي كه مي تواند براي 

مديران آب مفيد باشد انتشار خواهد داد . 

 KWC شير اتوماتيك
70 ٪ صرفه جويى در مصرف آب

 KWC دوش كم مصرف
50 ٪ صرفه جويى در مصرف آب

 KWC شير فشارى
60 ٪ صرفه جويى در مصرف آب
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بقيه از صفحه اول
مسابقه KWC  در نمايشگاه تهران با موضوع كاهش 

مصرف آب 
امسال كم آبي در سراسر كشور ، مسئله ساز شده است،  شركت 
KWC  سازنده انواع محصولات كاهنده مصرف آب در همين 
راستا و براي فرهنگ سازي و استفاده بهينه از آب ،  موضوع 

اصلي غرفه خود را به صرفه جويي در آب اختصاص داد. 
نوبت  دو  روزه طي  همه    KWC منظور شركت  همين  به 
در محل غرفه ،  اقدام به برگزاري مسابقه اي با موضوع صرفه 

جويي در مصرف آب با استفاده از وسائل كاهنده نمود . 
كاهنده  تصاوير محصولات  با  نامه اي  اين مسابقه پرسش  در   
مصرف ،در اختيار علاقمندان قرار گرفت و مسئولين غرفه علاوه 
بر راهنمايي مراجعين در پر كردن فرمها ،مخاطبان  را با فرهنگ 

صرفه جويي در مصرف آب آشنا كردند. 
در نهايت در هر مرحله از قرعه كشي به برندگان اين مسابقه ،يكي 

از وسايل كاهنده مصرف ساخت شركت  KWC اهداء شد . 

گفتگو با بازديدكنندگان
با  تهران  ساختمان  بين المللي  نمايشگاه  برگزاري  مدت  در 
تعدادي از مراجعه كنندگان گفتگو كرديم كه در اينجا نظرات 

چند تن از آنان ،منعكس مي شود .
خانم مير لوحي ، فروشنده آينه و لوازم بهداشتي از اصفهان 
 ، ما مي خواهند  از  لوكس  كالاهاي  كه  : مشتري هايي  گفت 
تقاضا مي كنند.به همين خاطر    KWC معمولا محصولات 
را   KWC نمايندگي  بزودي  بتوانم  تا  مي كنم  سعي  من 

بگيرم. 
قم  از  بهداشتي  شيرهاي  ،فروشنده  شاكري  االله  روح  آقاي 

گفت : اگر كسي شير خوب بخواهد KWC  را به او معرفي 
مي كنيم، چون آب قم شور است و ساير شيرها را خيلي زود 

خراب  مي كند .

در  كشور  سراسر  از    KWC نمايندگان  حضور  افتخار  به   
، ضيافت شامي در نخستين  بين المللي ساختمان  نمايشگاه 

روز نمايشگاه بر پا شد . 
از 55 نماينده در  از موقعيت حضور بيش    KWC شركت 
هر چه  وآشنايي  معارفه  منظور  به  و  نمود  استفاده  پايتخت 

بيشتر با آنها اين ميهماني را ترتيب داد. 
ضيافت  KWC  پنجشنبه شب روز 17 مرداد ماه در محل 
رستوران عالي قاپو از ساعت 20 الي 24  برگزار شد و مديران 
و نمايندگان KWC  همچون يك خانواده در كنار يكديگر 

ساعاتي را به خوشي گذراندند  .

،كارمند  احمدي  آقاي 
سبز  بناي  پارس  شركت 
گفت: من سال گذشته هم 
شركت  نمايشگاه  اين  در 
  KWC غرفه  ولي   كردم 
مارك  اين  با  و  نديديم  را 

آشنا نبودم.
آقاي مرتضي اسدي ،شغل 
پرسيد:   قزوين   از   آزاد  
  KWC محصولات  آيا 

استاندارد هم هست ؟ 
خانم ليلا چاوشي، حسابدار 
شيرهاي  گفت:  قم  از 
KWC  ،  شيرهاي بسيار 
خوبي است و من از مدل 
مارلينوي آن خيلي خوشم 

مي آيد . 
آقاي محمد صمديان،فروشنده 
از  بهداشتي  سرويس هاي 

  KWC تهران گفت : من انواع شيرهاي بهداشتي را مي فروشم ولي
كاتالوگ و مدل هاي متنوعي دارد . 

: من قبلا  از تهران گفت  آقاي كاميار آسماني ،مهندس پرواز 
آشنا  زنم  مادر  خانه  و  كارم  محل  در    KWC محصولات  با 
شده بودم ولي فكر مي كردم قيمت آن گران است   . امروز در 
نمايشگاه وقتي برايم توضيح دادند كه اين شير چه ويژگي هايي 

دارد،به اين نتيجه رسيدم كه محصول گراني نيست . 

برپايي ضيافت شام KWC با حضور نمايندگان از سراسر كشور
من   : گفت  تهران  از  داخلي  دكوراسيون  ،طراح  مولوي  خانم 
قبلا براي يكي از پروژه هايم محصولات KWC را بدون اينكه 
بشناسم ، فقط به دليل طراحي زيبايش و همخواني با محيطي 
كه برايش طراحي مي كردم، 
در  امروز  و  نمودم  استفاده 
نمايشگاه با اسم و مشخصات 
KWC  بيشتر آشنا شدم . 
آقاي فرهاد اكبري، فروشنده 
شيرهاي ساختماني از تبريز 
پيش  سال  سه  من   : گفت 
محصولات  فروش  به  شروع 
KWC كردم و الان فروشم 
ميليون   10 ماهيانه  حداقل 

تومان است . 
آقاي بيژن قرباني ،آرشيتكت 
به  من   : گفت  تهران  از 
خاطر شغلم با KWC   به 
در  ولي  بودم  آشنا  خوبي 
سيفون  با  نمايشگاه  اين 
قبلا  كه  توكار  مصرف  كم 
،آشنا  بودم  ديده  اروپا  در 
شدم و متوجه شدم كه اين 

محصول را نيز KWC  توليد مي كند .  

خانم Zeyange  از كشور چين گفت : من فروشنده شيرهاي 
بهداشتي هستم و در دبي كار مي كنم و با نام KWC   سوئيس 
از قبل آشنا بودم . امروز كه اين نمايشگاه را ديدم فكر مي كنم 

دكوراسيون غرفه خيلي زيبا و در سطح بين المللي است  . 
شيرهاي   : گفت  تهران  از  ،آرشيتكت  شوقي  مهناز  خانم 
KWC  از طراحي زيبايي برخوردار است و با معماري هايي 

كه ما طراحي مي كنيم خيلي همخواني دارد . 


